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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Semjén Zsolt, nemzetpolitikáért, 
nemzetiségpolitikáért, egyházpolitikáért és egyházdiplomáciáért felelős miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Még mindig?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Hogy lehet az, hogy K. Endrét, miután pedofil bűnsegédletért elítélték, szabadulása után a bicskei
református  gyülekezet  sajtóhírek  szerint  presbiterré  választhatta?  Presbiterré,  amelynek
alapkövetelménye, hogy az illetőnek feddhetetlennek kell lennie. Nem tudom Ön hogy van vele, de
én nem igazán látom be, hogy mitől feddhetetlen valaki, aki kiskorú gyermekeket zsarolt meg, hogy
hallgassanak az őket ért szexuális zaklatásról.

Ami ennél még sokkolóbb, hogy presbiterként K. Endre részt vehetett gyermekek hitoktatásában is.
Ez  a  fideszes  pedofilok  jussa:  a  büntetésének  letöltése  előtt  hazaengedik  házi  őrizetbe,  elnöki
kegyelemmel  véget  vetnek  a  büntetésnek,  tisztára  mossák  az  előéletét  és  még  presbiterré  is
kinevezhetik.  Nem számít,  hány gyermeknek okozott  életre  szóló  traumát,  Önök szemrebbenés
nélkül  visszaengedik  egy  olyan  munkába,  ahol  folytathatja  pedofilsegítő  tevékenységét.  Mit
érezhetnek azok a szülők, akik gyanútlanul beíratják hittanra a gyermeküket, majd felfedezik, hogy
a  pedofilügyben  elítélt  K.  Endre  foglalkozik  velük?  Miniszter  úr,  mit  mondana  ezeknek  a
szülőknek?

Az orbáni pedofilhálózat ott válik teljessé, hogy a Bicskei Református Egyházközösség egyházi
elöljárója,  ahol  K. Endrét  presbiterré  választhatták,  nem más,  mint  Balog Zoltán,  Orbán Viktor
lelkésze. Balog Zoltán, aki támogatta K. Endre kegyelmét, és aki még mindig ártatlannak tartja őt,
azt is elérhette, hogy K. Endre visszamehessen gyermekek közé.

Ön, mint egyházügyekért  felelős miniszter,  még mindig méltónak találja Balog Zoltánt püspöki
rangra? Nem gondolja, hogy pedofilügyekbe keveredett embereknek semmi keresni valójuk nincs
az egyház környékén, főleg nem gyermekek közelében? Hány pedofil végez még mindig egyházi



szolgálatot? Meddig ér az orbáni pedofilhálózat az egyházakon belül?
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